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Interpellatie

Agenda nr. 6/1 Interpellatie in verband met thuiswerk, ingediend door 
Tobias Daneels (Groen).

Tijdens de ongeziene coronacrisis zijn er ook ongeziene maatregelen getroffen. 
Provincieraadszittingen en commissies werden van thuis uit georganiseerd en alles 
verliep vlekkeloos, met complimenten voor de IT dienst van de provincie. En ook 
veel mensen konden hun job van thuis uit doen, nogmaals complimenten voor de 
IT dienst! En dat heeft natuurlijk ook andere effecten dan dat er minder mensen in 
het provinciehuis zijn om elkaar mogelijk te besmetten. Bijvoorbeeld minder 
mensen die met hun auto het centrum van Antwerpen binnen moeten rijden om op 
hun werk te geraken, met minder files en minder luchtvervuiling als gevolg. 
Tegelijk konden meer mensen een beter evenwicht hebben tussen gezin en werk, 
waardoor velen hun kinderen meer dan ooit zagen, zonder minder werk te leveren.

En daar had ik een paar vragen over. Zijn er cijfers over hoeveel mensen van de 
administratie goed hun job kunnen uitoefenen op een goeie manier? En dan meteen 
de volgende vraag. Hoe denkt de deputatie erover om in de toekomst misschien 
meer thuiswerk toe te laten of zelfs te stimuleren? Hier zouden jullie alvast een 
paar SDG’s mee kunnen verdienen. En een ander effect van meer thuiswerk kan 
zelfs ook meer ruimte-efficiëntie zijn. Als personeelsleden beurtelings thuis werken 
en er in het provinciehuis een flex desk systeem is, kan dat ervoor zorgen dat er 
veel kantoorruimte vrij komt. En dat brengt ons meteen bij een oude discussie, 
namelijk of het niet interessant is om een deel van al deze mooie kantoorruimte 
een andere bestemming te geven. Dit kan de budgetten van de provincie, die 
waarschijnlijk ook te lijden hebben onder de coronacrisis, een boost geven. Hoe 
denkt de deputatie daarover.
Alvast bedankt.


